
Montserrat Ciurans Barbany 

Pilar Tura Franch 

Hem d'aclarir que nosaltres considerem a 

totes per igual com a dignes représentants 

del sexe fernem' en el nostre pöble. Per tant, 

no voldríem que l'elecció de Pubilla s'inter-

pretés com signe de superioritat d'una d'elles 

sobre les altres. No; l'elecció de la Pubilla 

no té aquesta finalitat, dones es fa perqué 

així ho demana la lògica, perqué és costum 

o, si es vol, perqué la cosa té d'ésser així. 
que el mérit d'aquestes noies està en haver 

sortit elegides candidates i això, per sí, ¡a 

representa un exit per totes elles, dones sig-

nifica el reconeixement d'un atractiu i unes 

qualitats davant de tot el poblé. 

Per acabar, volem fer al public una re-

comanació. La de que tots siguin correctes 

durant la festa i que no adoptin actituts im-

procedents; al contrari, tots deuen ajudar 

amb la seva preséncia i el seu entusiasme 

perqué la festa tingui un gran èxit que per-

meti repetir-la en anys sucessius. 

La Comissió 
Arribant a aquesta conclusió, una o altra 

té de sortir elegida, naturalment, però les 

altres no es tenen de considerar postergades 

perqué s'ha de tenir en compte que el résul-

tat de l'elecció no tindrà un valor absolut, 

sinó relatiu. Tingui's en compte que depén 

del public assistent i que la voluntat huma-

na és variable, fins el punt que si l'elecció 

es repetís un altre dia, podría èsser que el 

résultat fos diferent. En resum: considerem 

Anuari de Santa Eulàlia de Ronçana, 25/7/1964, p. 39 / Col·lecció de premsa i butlletins / Arxiu Municipal de Granollers


